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To: @rivm.nl]
From:

Sent: Fri 2/26/2021 10:09:38 AM

Subject: Doorst: Email t.b.v. informeren ziekenhuisbestuur

Received: Fri 2/26/2021 10:09:38 AM

Wel een punt var RE fin enthousiast en de klus complex, maar afstemming vraagt wel aandacht. Nu heeft (REN
vandaag papadag, maar hou jij dat een beetje in de gaten?

Met vriendelijke groet,

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9

Secretariaat:

@rivm.nl

EE sie |
vin CEiv i>
Datum: 26 februari 2021 om 10:11:15 CET

Aan: <| (@nvm.nl>
: @nvin.nt>, IEEE -CKECN ivi o>, IEEE

(@rivm.nl>
Onderwerp: RE: Email t.b.v. mformeren ziekenhuisbestuur

is20
Stem je wel ook met VWS af?

Groot ENE
Vn:IEE-ECE Gin n>
Datum: 25 februari 2021 om 21:47:06 CET

<] (@rivm.nl>
2 rivin.ot, IEE EE Gv +, IEE

(@rivm.nl>
Onderwerp: RE: Email tb.v. mformeren ziekenhuisbestuur

Hi IEEE

Dank voor je reactie.

De eerste twee punten zijn door NFU en NVZ in deze email gezet. Ik kan in de mail wel de volgorde veranderen,
waardoor deze twee punten als afsluiting van email staan.

Gr BES

van: SEEiv n>
Verzonden: donderdag 25 februari 2021 19:28
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Aan:

cc: @rivm.ni>; JE erivm >; IEEE EXE @rivm.ni>

Onderwerp: RE: Email t.b.v. informeren ziekenhuisbestuur

Urgentie: Hoog

pao EE
Aangaande onderstaande mail. Het eerste punt is een nog onduidelijk punt, welk onder de aandacht is van VWS.

Lopende het verschaffen van meer duidelijkheid is de vraag aan jou om of het punt uit de email te laten. Of opname

van dit punt
—

op deze wijze
- af te stemmen met VWS. Dat vraagt dat de concepttekst ook afgestemd wordt met

VWS? Heb jij daarvoor een contact persoon, zoniet, dan kanBEier in overleg met VWS voor zorgdragen?

Mijn suggestie daarbij zou zijn, mocht je het eerste punt willen opnemen dit als laatste te benoemen. Dan kan je
ook makkelijker verwijzen naar dat dit nog nader uit te werken is. De eerste 3 zijn heel concreet en liggen nu ook

expliciet op tafel.

Groet, ERFL

Verzonden: donderdag 25 februari 2021 13:27

@rivm.nl>;

@rivm.nl>;

Onderwerp: RE: Email t.b.v. informeren ziekenhuisbestuur

«
Ook nog een puntje van mijn kant. Het lijkt me niet verstandig om hier te noemen dat er 70.000 vaccins zijn. We

hebben hiervoor gekozen omdat de omvang van de doelgroep niet bekend was. Dit nodigt misschien uit om de

doelgroep uit te breiden en dat is gezien de schaarste van de vaccins niet te bedoeling. Ik zou dus geen aantallen

noemen.

Groet,

Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
Postbus 1 (interne postbak
3720 BA Bilthoven

From: 5.1.2e rivm.nl>

Sent: donderdag 25 februari 2021 10:08

Drivm.nl>;

rivm.nl>;

Subject: RE: Email t.b.v. informeren ziekenhuisbestuur
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Succes,oe
van de vragen van EGpuntjes in

Dubbel
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